

8D TAIWAN "SO GOOD"



Exclusive stay !

5* Sun Moon Lake Fleur de Chine Hot Spring Hotel

The bright and tranquil space blends into the rich and varied scenery of Sun Moon Lake, and this vivid beautiful painting can be seen in every corner of the hotel. Each room is carefully designed with a natural hot spring bath, allowing you to relax at your own privacy.

Special Hotel Arrangement :

- ✦ 4* Jiaoxi Maison de chine Hotspring Hotel
- ✦ 5* Taipei Palais de Chine (Classic European Design)

TOUR HIGHLIGHT

- ✦ Top 10 Scenic Spots in Taiwan "Qingshui Cliff"
- ✦ Taiwan Highest suspension bridge "Taiping Cloud Ladder"
- ✦ Hualien IG spot "Cargo Container" STARBUCKS (Free NT150 drink voucher)
- ✦ Xiangshan Larch Tree Trail



GOURMET

- ❖ Thao Aboriginal Cuisine, Amis Aboriginal Cuisine
- ❖ Spraying water Chicken Cuisine
- ❖ Cherry Roasted Duck Cuisine
- ❖ Famed Chishang Rice Bento



Taroko National Park

Taroko National Park is one of the nine national parks in Taiwan and was named after the Taroko Gorge. The landmark gorge of the park is carved by the Liwu River. The National Park is most famous for its mountains and valleys and the banks are full of marble rock formations,

Mr Brown Avenue

A small country avenue in Chihshang Township of Taitung County becomes widely popular due to a commercial of Mr. Brown Coffee. It is called a "green road of paradise." It has vast green rice fields without a wire pole along the roadside. You can truly feel how borderless it is. The avenue has good views for photograph and can bring your mind away from the hustle.

Highest suspension bridge in Taiwan, "Taiping Cloud Ladder",

The longest and highest altitude suspension bridge in Taiwan completed in 2017, with a length of 281m and an altitude of about 1,000m from Meishan Taiping Village. People can overlook the beautiful scenery of the sea of clouds on the suspension bridge, and at the same time enjoy the famous Meishan 36 bend.

Taiwan, Top Ten Beautiful Scenery "Qingshui Cliff"

The magnificent area has been designated as one of the 8 Wonders of Taiwan. Qingshui Cliff is the only place in Taroko National Park where you can witness the three distinct color tones that make up the Pacific Ocean. Indeed, the color of the cliffs, together with those of the Pacific coastline and blue sky impress all who visit here.

IG spot "Cargo Container" Starbucks

Designed by Japanese architect Kengo Kuma, it is Asia's only container STARBUCKS store. Cargo containers are stacked as the main structure, which symbolizes the imagery of a big tree with horizontal branches. The cargo containers are from 20 different ports of the world.

Day	BREAKFAST	LUNCH	DINNER	HOTEL OR SIMILAR CLASS
1			✈	4* Taipei Beitou Aloft
2	In hotel	Thao Aboriginal Cuisine	Specialty Cuisine @ hotel	EXCLUSIVE ! 5* Fleur de Chine www.fleurdechinehotel.com/tw
3	In hotel	Own Expense @ MITSUI OUTLET	Own Expense @ Fengjia Night Market	4* Taichung Hotel Reve
4	In hotel	Spraying water Chicken Cuisine	Own Expense @ LiuHe Night market	4* Kaohsiung Just Sleep
5	In hotel	Famed Chishang Rice Bento	Own Expense @ DongDaMeng Night Market	4* Hualien Just Sleep
6	In hotel	Amis Aboriginal Cuisine	Cherry Roasted Duck Cuisine	EXCLUSIVE ! 4* Jiaoxi Maison de chine www.jiaoxi.maisondechinehotel.com/tw
7	In hotel	Own Expense @ Addiction Aquatic	Own Expense @ NingXia night Market	EXCLUSIVE 5* Taipei Palais de Chine Sheraton Grand Taipei
8	In hotel	✈		



Day 01: Singapore → Taoyuan Airport – Taipei Free & Easy

Day 02: Zhongshe Flower Sea - Sun Moon Lake Boat Tour – Exclusive stay : Top 5 Sun Moon Lake Fleur de Chine Hotel -Free & Easy to explore hotel & enjoy the facilities (*outdoor hotspring need to bring own swimwear & swimming cap*)

Day 03: Nantou – Xiangshan Larch Tree Trail – Mitsui Outlet Mall + Taichung Star Ferris Wheels (Incl Ticket) - Gaomei Wetland – Fengjia Night Market

Day 04: Taichung - Chiayi – The highest suspension bridge in Taiwan "Taiping Cloud Ladder" – Kaohsiung - Pearl Cultivation Farm – Pier 2 Art Center – Liuhe Night Market

Day 05: Kaohsiung – via South Link Highway – Taitung Mr Brown Avenue – Hualien IG spot "Cargo Container Starbucks" (*Free NT150 drink voucher*) - Hualien Dongdaemun Night Market

Day 06: Aboriginal Specialty Center – Taroko National Park – Top 10 Scenic Spots in Taiwan "Qingshui Cliff" – Stay 4* Maison de chine Hot Spring Hotel & enjoy Taiwan's famous "Cherry Roasted Duck Cuisine"

Day 07: Jiaoxi – via Snow Mountain Tunnel - Shifen Old Street + Release Sky Lanterns (6 per lantern) - Addiction Aquatic Seafood Market - Tianlu Exhibition Hall – Ximending Shopping Street – Ningxia Night Market

Day 08: Free & Easy – Taoyuan Airport → Singapore



Note :

1. During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated as above.
2. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
3. Bonus tour will be not replaced nor refunded.
4. All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
5. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
6. Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort, subject to availability.
7. Tour is fully conducted in Mandarin.



6533 1788

enquiries@hongthai.com.sg

8天 台湾 ‘太棒了’



独家入住5* 日月潭云品温泉酒店

日月潭的云品温泉酒店，明亮恬静的空间融入日月潭丰富多变的景致，每个角落都能一览这幅生动的自然画作，美不胜收。酒店精心规划每房设有天然温池，让您自在地享受专属的放松时刻。

精心挑选酒店系列：-

- 4* 礁溪兆品温泉酒店
- 5* 台北君品酒店（欧式的贵族古典设计）

行程特点

- 台湾 ~ 十大美景“清水断崖”
- 全台湾海拔最高之景观吊桥“太平云梯”
- 花连打卡点“货柜星巴克”每人送NT150饮料一杯
- 向山落羽松步道



特色美食

- ❖ 邵族风味，阿美风味料理
- ❖ 喷水鸡饭料理
- ❖ 台湾闻名“樱桃鸭风味料理”
- ❖ 著名台东 ~ 池上饭包



太鲁阁国家公园峡谷

整个太鲁阁国家公园以其高山及峡谷最负盛名，尤其是中部横贯公路太鲁阁至天祥一带的立雾溪谷，两岸全是大理石岩层，可见开发之维艰！



池上伯朗大道

在台东池上乡的田间道路上，两旁是随风摇曳的稻浪，因拍摄伯朗咖啡的广告而大受欢迎，被称为「伯朗大道」。而在伯朗大道的中间，有一条蜿蜒曲折的小路，是金城武曾来这儿骑单车拍摄广告的地方，两边一望无际的绿色稻田随风摇曳，被荣称为是一条「翠绿的天堂之路」。



全台湾海拔最高之景观吊桥“太平云梯”

2017年施工完成后成为全台最长、海拔最高的景观吊桥。长度281公尺、海拔约1000公尺，从梅山太平村望风台跨越三原彩虹瀑布通往龟山，民众可在吊桥上俯瞰云海美景，同时饱览著名的梅山36弯景致，让人心神向往。



台湾·十大美景“清水断崖”

清水山临太平洋之处的断崖，位于台湾花莲县北部，是崇德、清水、和平等山临海悬崖所连成的大块大石崖，前后绵亘达21公里，地质以片麻岩和大理岩为主，成90度角直插入太平洋，高度均在800米以上。断崖形状如鞘，绝壁万丈，脚下白浪滔天，形式甚为险峻。为太平洋西岸大海崖区。



花连IG打卡点“货柜星巴克”

花连货柜屋星巴克是亚洲首间货柜屋门市。以货柜为主题堆叠打造出倒金字塔型的四层建筑。是来花连必访的景点之一，无论从哪个角度拍都很有特色，超适合IG打卡拍美照的。

天数	早餐	午餐	晚餐	酒店或同级
1			→	4* 台北北投雅乐轩
2	酒店内	邵族风味料理	酒店特色餐	独家! 5*日月潭云品温泉酒店 www.fleurdechinehotel.com/tw
3	酒店内	自费@三井outlet	自费@逢甲夜市	4*威汀城市
4	酒店内	噴水鸡饭料理	自费@六合夜市	4 *高雄捷丝旅
5	酒店内	台东池上饭包	自费@东大门夜市	4*花连捷丝旅
6	酒店内	阿美风味料理	櫻桃鸭风味料理	独家! 4*礁溪兆品温泉酒店 www.jiaoxi.maisondechinehotel.com/tw
7	酒店内	自费@上引水产海鲜超市	自费@宁夏夜市	独家! 5* 台北君品酒店或喜來登
8	酒店内	→		



第一天: 新加坡 → 桃园机场 - 台北自由活动

第二天: 中社花海 - 日月潭乘船游湖 - 独家带您入住日月潭 Top 5 * 日月潭云品温泉酒店 - 自由用酒店内设施 (户外需自备泳衣泳帽)

第三天: 南投 - 向山落羽松步道 - 三井 Outlet + 台中之星摩天轮 (包门票) - 高美湿地 - 逢甲夜市

第四天: 台中- 嘉义 - 全台湾海拔最高之景观吊桥“太平云梯” - 高雄 - 珍珠养殖示范场 - 驳二码头 - 六合夜市

第五天: 高雄 - 途径南迴公路 - 台东池上伯朗大道 - 花莲IG打卡点“货柜星巴克”每人赠送NT150饮料一杯 - 花莲东大门夜市

第六天: 花莲山地特产中心 - 太鲁阁国家公园峡谷 - 台湾●十大美景“清水断崖” - 入住 4.5* 礁溪兆品温泉酒店享用台湾闻名“櫻桃鸭风味料理”

第七天: 礁溪 - 途径雪山隧道 - 十分老街放天灯祈福(6人一组) - 上引水产海鲜超市 - 天禄展示馆 - 西门町商圈 - 宁夏夜市

第八天: 自由活动 - 桃园机场 → 新加坡



备注:

1. 在国际或当地重大节日活动期间, 酒店住宿可能无法照行程安排。
2. 团队如有合并或行程顺序更改, 恕不另行通知, 将以当地旅行社安排为准。
3. 红利行程将不由其它行程取代或退款。
4. 酒店评级以当地为标准。酒店客房已满等因素, 将以同等级酒店取代。
5. 中英文行程如有差异, 以中文版为准。
6. 房间的差异如类型、大小和或景观均由酒店分配而定。
7. 团体全程将以华语讲解。

康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL



6533 1788



enquiries@hongthai.com.sg